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Emne: Spørsmål til møtet i hovudutvalet for opplæring og kompetanse
Vedlegg: 
I møte med elevar no valkampen, så har fleire tatt opp at det er behov for meir kunnskap  hjå elevane om kva
konsekvensar bruk av ulike rusmiddel kan ha. Kva gjer Vestland Fylkeskommune for at ungdomen i den
vidaregåande skulen skal få kunnskap om konsekvensane av rusbruk? Meiner fylkeskommunedirektøren at
dette arbeidet vert prioritert høgt nok i dag? 
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